



شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية ش.م.ك.ع. - الكويت

Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. K.S.C.P - Kuwait

الموضوع : الإفصاح عن موعد اجتماع مجلس الادارة

التاريخ	2026/08/09
اسم الشركة المدرجة	شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية ش.م.ك.ع
المعلومة الجوهرية	نحيط سيادتكم علما بأنه قد تم تحديد يوم الأربعاء الموافق 2026/08/12 بتمام الساعة الواحدة والنصف ظهرا موعدا لاجتماع مجلس الادارة لمناقشة واعتماد البيانات المالية المجمعة للشركة للفترة المنتهية في 2026/06/30 .
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل غاية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون ادنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



كابلات تنبض بالحياة Cables that pulse with life

Tel.: +965-24645500 - Fax : +965-24675305 - 24675850
www.gulfcable.com - Email : info@gulfcable.com - Cable: WIREGULF
P.O. Box : 1196 - Safat - Code 13012 - Kuwait Comm. Reg. 23213
رأس المال المدفوع د.ك. 20,993,131 Issued & Paid up Capital



شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية ش.م.ك.ع. - الكويت

Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. K.S.C.P - Kuwait

Subject: Disclosure for Date of BOD Meeting

Date	09/08/2026
Name of listed Company	Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. (K.S.C.P)
Material Information	Gulf Cables Group Co. would like to inform you that the Board of Directors will meet on Wednesday 12/08/2026 at 1:30 PM in order to discuss and approve the Consolidated Financial Statements for the period ended 30/06/2026.
The effect of material information on the Company's Financial Position	Nil

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.



Cables that pulse with life كابلات تنبض بالحياة

Tel.: +965-24645500 - Fax : +965-24675305 - 24675850
www.gulfcable.com - Email : info@gulfcable.com - Cable: WIREGULF
P.O. Box : 1196 - Safat - Code 13012 - Kuwait Comm. Reg. 23213
Issued & Paid up Capital : KD 20,993,131 رأس المال المصدّر والمدفوع د.ك.